
Így értékelte a játékosokat az edző
2011. június 26. vasárnap, 10:13

Csomor Tibor egyénileg is értékelte játékosait. Összességében elmondható, mindenki
igyekezett a legjobbját adni, ami azért a mérkőzések többségében sikerült is. Persze akadnak
hiányosságok is, ezek kiküszöbölésén kell dolgozni a jövőben. A folytatásban egyenként is
elolvasható a játékosokról vezetőedzőnk véleménye.

  

      

  

  

Wunderli Klaudia: A kapusposzt talán az, ami a legnagyobb változást igényli. Legalábbis az
edzésmunkában. Be kell látni, ma már az NB I/B-ben sem lehet igazi kapusedzés nélkül
kiemelkedő teljesítményt nyújtani. Ez némileg felmentést is ad mindannyiuk számára. Klaudiáról
annyit mondanék, hogy volt pár jó mérkőzése, a többin egy átlagot hozott, talán ha külön készül
a jövőben még többet tud majd hozzátenni az eredményességünkhöz.

  

  

Somogyi Alexandra: Volt egy kis lemaradása, mikor hozzánk került. Talán ennek tudható be,
hogy egy kicsit kevesebbet mutatott, mint amire valójában képes. Nála is sokat lendíthetnek a
kapusfoglalkozások.
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Jagadics Beatrix: Epizódista volt, inkább az ificsapatban védett. Rá is ugyanaz vonatkozik,
mint kapustársaira.

  

Gáborfalvi Alexandra: Pár mérkőzésre állt rendelkezésünkre, aztán egyik pillanatról a másikra
eltűnt. Kár érte...

  

  

Hajnalné Raucsik Krisztina: Az egyik legrutinosabb játékosunk, aki szorgalmával,
hozzáállásával igazi példakép. Sajnos volt szezon közben sérülése, ami miatt meccseket
hagyott ki. Tíz évig szolgálta a klubot, nagy veszteség, hogy jövőre csak a megyei
bajnokságban szerepel.

  

  

Fekete Kitti: Kevesebb lehetőséget kapott, mikor játszott, akkor sem tudott vele
maradéktalanul élni. Aztán mikor az utolsó fordulókban átkerült a jobb oldalra, remekül megállta
a helyét. Remélhetőleg ez ad annyi önbizalmat neki, hogy Szegedi és Raucsik távozásával
keletkezett űrt a bal oldalon betöltse.

  

  

Sarmon Alexandra: Hasznos csapattag, akire mindig lehet számítani. Az egyik
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legszorgalmasabb edzéslátogató, ám edzésmunkában többet várnék tőle. Meccseken voltak jó
momentumai.

  

  

Szegedi Orsolya: Tavasszal rutinjával nagy segítségünkre volt, átlagban hat-hét gólt lőtt. Ami
egy kis hiányérzet, hogy más poszton nem igazán tudott lendíteni a játékunkon.

  

  

Kovács Tímea: Nehéz igazán értékelni, mert vállsérülése miatt hamar kiesett, s szinte az
egész szezont kihagyta. Ez annyiban látszott meg a csapaton, hogy igazi irányító nélkül maradt.
Gyógyulása jól halad, így remélem, augusztustól teljes értékű lesz Timi, s az új szezonban
ismét sokat lendít a játékunkon.

  

  

Fábián Ágnes: Raucsikhoz hasonlóan szintén rutinos játékosnak számít, védekezésben
nagyon hiányzik majd a játéka.
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Vida Ingrid: Számomra ő igazi pókerarc, akivel nagy harcban voltunk, de az egyik
kihagyhatatlan emberünk. Ettől függetlenül azért vannak olyan meccsek, amikor rutinjával
többet segíthetett volna, mert amikor meg kellett volna fogni a csapatot, nem mindig sikerült.
Több meccsen viszont igazi vezér volt, s az is látszott, ha elkapja a fonalat, akkor
megállíthatatlan.

  

  

Imrefalvi Lilla: Nálam egyértelműen ő volt a szezon embere. Védekezésben és támadásban is
maximálisan hozta magát.

  

  

Burghardt Lukrécia: Tizenhat évesen irányította a csapatot, ami nagy szó, s élt is a
lehetőséggel. Pedig a kettős terhelés sokat kivett belőle. További sok sikert kívánok a
pályafutásához.

  

  

Horváth Dóra: Az ETO szerint is az év felfedezettje. Burghardthoz hasonlóan rengeteget
segített. Nehéz lesz pótolni. Neki is sok sikert kívánok a folytatáshoz.
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Csiszár Klaudia: Hatvanperces játékos volt, s jól meg is oldotta a feladatát. Továbbra sem
értem azonban, hogy a csavarokat a kezéből miért nem tudta pár héttel később kivetetni. Emiatt
van egy kis csalódottság bennem, pedig az összkép vele szemben mindenképpen pozitív.

  

  

Schulcz Krisztina: Szorgalmasan látogatja az edzéseket. Inkább epizódszerepeket kapott,
védekezésben kell sokat fejlődnie.

  

  

Karácsony Dóra: Az egyik legjobb edzésmunkája neki van, fejben azonban egy kicsit
szertelen, ami időnként sajnos a pályán is látszik, főként védekezésben. Pedig nagy esély előtt
áll, átveheti Fábián Ági helyét.

  

  

Schmied Barbara: Ő is ifista játékosunk, aki egy kicsit túlizgulta magát, mikor pályára lépett a
felnőttcsapatban. A jövő azonban az övé.
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Gellér Zsófia: Tavasszal megműtötték, ezért nem sok lehetőséget kapott. Ha összeszedi
magát, mindenképpen helye lehet a csapatban.
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